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کارگروه همکاری نمایندگان قوای قضاییه 
و مقننه در استان هرمزگان تشکیل شد 

رییس کل دادگســتری هرمزگان در جریان نشست 
مشــترک گفت: در دوره تحول و تعالی قوه قضاییه، 
دیدگاه رییس دســتگاه قضا مبتنی بــر تعامل با قوا و 
همکاری و هم افزایی برای گره گشــایی از کار مردم 

است.
وی این نشست مشترک را مقدمه ای برای هم اندیشی، 
همکاری، هماهنگی و هم افزایی هرچه بیشــتر بین 
نمایندگان قوای مقننه و قضاییه در اســتان هرمزگان 

برشمرد. 
مجتبی قهرمانی تصریح کرد: همکاری و هماهنگی قوا 
موضوعــی بوده که در فرمایش رهبر معظم انقلاب و 
رییس قوه قضاییه همواره مورد تاکید قرار گرفته است 
و این هم اندیشــی و همکاری می تواند در جهت رفع 
مشکلات و ایجاد گشایش در امور بسیار نقش آفرین 

باشد.
وی از تشکیل کارگروه استانی همکاری قوه قضاییه و 
مجلس شورای اسلامی در استان خبر داد و گفت: این 
کارگروه استانی متشکل از رییس کل دادگستری استان 
با عضویت رییس مجمع نمایندگان، دادستان و یکی از 
معاونان دادگستری است تا مسوولان قضایی و اجرایی 
استان و یا شهرستان هایی است که حسب مورد و در 
صورت نیاز به تشخیص کارگروه استانی برای شرکت 

در نشست های این کارگروه دعوت می شوند.
رییس کل دادگســتری هرمزگان خاطر نشــان کرد: 
کارگروه اســتانی همکاری قــوه قضاییه و مجلس 
شــورای اسلامی علاوه بر اجرای سیاست ها و برنامه 
های ابلاغی کارگروه مرکزی، نحوه تعامل و همکاری 
نمایندگان مجلس و مسوولان قضایی استان و همچنین 
موضوع های مهم استان یا شهرستان ها از جمله حقوق 
عامه، رفع موانع تولید و حمایت از اجرای سیاســت 
های اقتصاد مقاومتی، پرونده های شاکی زیاد دارند و 
همچنین توسعه صلح و سازش را مورد بررسی قرار 

می دهند. ییس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی نیز در این نشست با استقبال از تشکیل 
کارگروه استانی همکاری قوه قضاییه و مجلس شورای 
اســلامی در این استان گفت: رییس قوه قضاییه جزو 
روسایی هستند که از بیشترین شناخت و بیشترین سابقه 
حضور در دستگاه قضایی به صورت توامان برخوردار 
می باشند و امروز ارزیابی ها اینست که ایشان در مسیر 

تحول دستگاه قضایی بسیار موفق عمل نموده اند.
حســین رییســی، از اقدام های مردمی و امیدآفرین 
دادگستری هرمزگان در رفع مشکلات دیرینه مناطق 
مختلف استان با اقدام به موقع قضایی نیز قدردانی کرد 
و افزود: هر زمان، موضوعی را با رییس کل دادگستری 
هرمزگان مطرح شــده، بیشــترین کمک را از جانب 

دستگاه قضایی شاهد بوده ایم.
رییسی تاکیدکرد: بی شک همدلی میان قوا برای پیگیری 
مسائل و مشکلات مردم و اقدام به موقع هر کدام از آنان 
در این عرصه، ســبب رشد و تعالی میهن اسلامی مان 

خواهد شــد و توسعه توام با عدالت و پیشرفت را به 
ارمغان می آورد.

رییس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای 
اسلامی همچنین رصد مســتمر مشکلات مردم در 
دستگاه قضایی، کاهش اطاله دادرسی، سرکشی مستمر 
به مسائل و مشکلات مردم و پیگیری ویژه حقوق عامه 
از سوی دادگستری را سبب امید آفرینی در سطح استان 
برشــمرد و از تلاش مجموعه مســوولان و کارکنان 

دادگستری هرمزگان استان قدردانی کرد.
در این نشست، علیرضا احمدی منش دادستان عمومی 
و انقــلاب بندرعباس، مظفر حمزه ئی معاون قضایی 
رییس کل دادگستری و رییس شوراهای حل اختلاف 
استان، حجت الاسلام مختار صادقی معاون اجتماعی 
پیشــگیری از وقوع جرم دادگستری هرمزگان، سید 
جواد میرهادی مدیرکل پزشکی قانونی استان و دیگر 
اعضای شورای قضایی استان به بیان دیدگاه ها و نقطه 

نظرهای خود پرداختند.

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید
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        اقتصاد کیش -  نشست مشترک کارگروه همکاری نمایندگان قوای قضاییه و مقننه عصر پنجشنبه با حضور رییس کل دادگستری هرمزگان 
و اعضای شورای قضایی استان با رییس مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی تشکیل شد.

بندرخمیر، عنوان جهانی شهر تالابی 
را به دست  آورد 

اقتصاد کیش-   شــهردار شــهر تالابی بندرخمیر گفت: با اعلام در صفحه رسمی 
کنوانسیون بین المللی رامسر، بندرخمیر به همراه ۲۴ شهر از ۱۳ کشور جهان، به عنوان 

جهانی شهر تالابی دست یافت.
جواد محمودی افزود: از کشور ایران برای نخستین بار بندرخمیر به همراه شهر »ورزنه« 
که در جوار تالاب گاوخونی قرار دارد، به عنوان شهرهای تالابی ثبت جهانی شدند تا 
به این ترتیب مردم بندرخمیر که سال ها برای کسب این عنوان برنامه ریزی و تلاش 
کرده   اند، به حق خود رسیده و بتوانند عنوان نخستین جهان شهر تالابی ایران را از آن 

خود کنند. 
وی بیان داشت: هرچند بندرخمیر تا پیش از این نیز به دلیل فعالیت ها و مشارکت های 
گسترده مردم در فعالیت های اجتماعی به ویژه حفاظت از تالاب، در کانون توجه ملی 
و بین المللی قرار داشت و توانسته بود به عنوان نخستین شهر ملی تالابی ثبت شده و 

همچنین عنوان جهانی شهر یادگیرنده یونسکو را نیز کسب کند. 
شهردار شهر تالابی بندرخمیر اظهارداشت: مردم بندرخمیر شایستگی های خود را 
به کشــور و جهان نشــان داده اند و با کسب این عنوان ها باعث غرور و افتخار کشور 
خود بوده اند، لذا شایسته است با حمایت ویژه و معنادار دولت از این شهر در تقویت 
زیرســاختها و امکانات بتوان دیگر شــهرها را به ایجاد الگوی توسعه مشابه مبتنی بر 

مشارکت مردم تشویق کرد و آن ها را در این راه ثابت قدم نگاه داشت.
قابل ذکر است جایزه و گواهینامه شهر تالابی در مراسم جهانی سه سالانه کنوانسیون 
رامسر در شهر ووهان چین در اوایل آذرماه ۱۴۰۱ به شهرداران این شهر اهدا می شود.

بندرخمیر در کنار یکی از مهم ترین تالاب های کشور به نام تالاب خورخِوران با وسعتی 
حدود یکصد هزارهکتار قرار دارد و طبق اعلام اداره کل محیط زیست هرمزگان؛ این 
تالاب بزرگ ترین تالاب استان هرمزگان شناخته شده که با حفظ آن از سوی اهالی این 
منطقه و وجود هم مرزی شهری با ۳۵ کیلومتر نوار ساحلی تالابی، تاکنون کوچک ترین 

تعرضی به این پهنه زیست محیطی گزارش نشده است.

شهردار بندر خمیر اعلام کرد:

خط ۶۳ کیلو ولت بندر شهید رجایی 
۹۰ درصد پیشرفت دارد

اقتصاد کیش-  مدیــرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: طرح زمینی کردن 
خط ۶۳ کیلو ولت بندر شهید رجایی با حدود ۹۰ درصد پیشرفت از مردادماه سال 

گذشته در حال اجرا است.  
علی رضا محمدی کرجی با اشاره به اجرای طرح خط ۶۳ کیلو ولت در بندرشهید 
رجایی اظهارداشت: اجرای این طرح مهم با هدف جمع آوری خط دو مداره هوایی 
موجود و آزادســازی حریم خط هوایی در اراضی پشتیبانی بندر شهید رجایی و 

افزایش ایمنی خط درحال اجرا می باشد.
وی جلوگیری از حوادث ناشــی از برخورد عوامل طبیعی و غیرطبیعی با شبکه، 
افزایــش ظرفیت انتقال توان الکتریکــی، کاهش هزینه های تعمیر و نگهداری از 
شــبکه،کاهش قطعی برق در راســتای مدیریت انرژی و رضایت سرمایه گذاران 
بخش خصوصی و تســریع در عملیات تخلیه و بارگیــری و انتقال کالا از دیگر 

اهداف این طرح عنوان کرد.
به گفته مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی، طبق زمان بندی این طرح، 

شبکه یادشده مردادماه امسال به بهره برداری می رسد.
محمدی کرجی خاطرنشــان کرد: خطوط انتقال زمینی از ایمنی بیشتر و خطرات 
کمتری برخوردارند و احتمال قطع برق و خاموشی در این روش بسیار کمتر است.

منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی در فاصله ۱۵ کیلومتری خروجی غربی 
شــهر بندرعباس واقع شــده که با داشــتن روابط دریایی و مبادله کالا با ۸۰ بندر 
معروف بین المللی و ۲۱ خط کشــتیرانی لاینر، بیش از یک سوم تجارت دریایی 

ایران را پشتیبانی می کند.
این بندر با وســعت ۴هزارو ۸۰۰ هکتار در مرکز کریدور ترانزیتی شمال-جنوب 
واقع شــده و بزرگترین و پیشــرفته ترین پایانه های کانتینری کشور را در اختیار 
دارد و ۹۰ درصد کالای کانتینر کشور، ۷۰ درصد ترانزیت و ۵۵ درصد صادرات 

و واردات بنادر کشور از این بندر جابجا می شود.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

وزارت بهداشت با راه اندازی چهار رشته در 
مناطق شرق و غرب هرمزگان موافقت کرد

اقتصاد کیش- رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از موافقت وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی با راه اندازی چهار رشــته در مناطق شرق و غرب استان با 

مرکزیت شهرستان های میناب و بندرلنگه خبر داد.
دکتر حسین فرشیدی اظهار داشت:  اخیرا  نشستی به همراه استاندار هرمزگان و نماینده 
مردم شرق استان در مجلس شورای اسلامی با معاون آموزشی و دبیر شورای آموزش 
پزشکی و تخصصی وزارت بهداشت در خصوص توسعه آموزش در مناطق شرق 

و غرب استان داشتیم.
وی ادامه داد: در پایان این نشست و به دنبال رایزنی هایی که از قبل انجام شده بود و با 
توجه به نگاه مثبت وزارت بهداشت مبنی بر توسعه آموزش و بومی گزینی در مناطق 
مختلف استان هرمزگان با توجه به نیاز استان در این مقوله، موافقت اولیه با راه اندازی 
چهار رشــته پرســتاری، مامایی، بهداشت و فوریتهای پزشکی در میناب و بندرلنگه 

صورت گرفت.
دکتر فرشیدی با اشاره به توجه ویژه وزارت بهداشت نسبت به مقوله بومی گزینی، تصریح 
کرد: هرمزگان نیز همچون برخی از استان های دیگر با کمبودها و محرومیت هایی روبرو 
است که یکی از بهترین راه ها برای رفع آنها توسعه آموزش و فضاهای آموزشی و بومی 

گزینی در مناطق مختلف استان است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تاکید کرد: باید شرایطی را فراهم کنیم دانشجو 
در جایی تحصیل کند که خیلی از فضای ارائه خدمت و محل سکونت خود دور نباشد 
و موافقت وزارت بهداشت با راه اندازی رشته های مذکور در هرمزگان نیز در همین 

راستا انجام شده است.
دکتر فرشــیدی بیان داشــت: امیداوریم با راه اندازی دانشکده های قطب بر اساس 
رشته های مورد نیاز منطقه، شاهد محرومیت زدایی در شرق و غرب استان هرمزگان 

در آینده ای نزدیک باشیم.
در حال حاضر بیش از ۳ هزار و ۵۰۰ دانشــجو در رشــته های مختلف پزشــکی، 
دندانپزشکی، پیراپزشکی، داروسازی، بهداشت، پرستاری و مامایی در استان هرمزگان 

مشغول به تحصیل هستند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان :

تامین ۳۰ دستگاه دیالیز استاندارد 
توسط بنگاه های اقتصادی هرمزگان

اقتصاد کیش- استاندار هرمزگان گفت: بنگاه های اقتصادی استان ۳۰ دستگاه دیالیز 
استاندارد را تامین خواهند کرد و در اختیار بخش دیالیز بیمارستان شهید محمدی و 

سایر مناطق استان هرمزگان قرار دهند.  
مهدی دوستی از بخش دیالیز بیمارستان شهید محمدی با همراهی دکتر احمد مرادی 
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی بازدید و با پزشکان و بیماران این 
بخش گفتگو کرد، احصا مشــکلات و کمبودهای این بخش از دیگر برنامه های این 

بازدید بود.
در این بازدید دوستی از مدیران عامل صنایع مختلف مستقر در غرب شهر بندرعباس 
نیز دعوت کرده بود تا از نزدیک مشکلات این بخش را مشاهده و برای رفع مشکلات 

همکاری کنند. 
عمده مشــکلات مطرح شده در این بازدید کمبود دستگاه های دیالیز و قدیمی بودن 
دســتگاه ها، کمبود نیروی انسانی پزشــک و پرستار، کمبود فضای بخش دیالیز این 
بیمارستان و مباحث مرتبط با تغذیه بیماران بود که رفع این مشکلات مهم ترین دغدغه 
بیماران، همراهان بیماران و پزشــکان و پرســتاران این بخش بود.  پس از این بازدید 
بلافاصله جلسه برنامه ریزی برای رفع مشکلات در محل سالن جلسات بیمارستان 
شهید محمدی برگزار و تصمیمات لازم برای تامین تجهیزات و حل مشکل کمبود 

فضا اتخاذ شد. 
استاندار هرمزگان در این جلسه با اشاره به اینکه وضعیت بخش دیالیز استان مساعد 
نیست و باید به سرعت این وضعیت اصلاح شود گفت: امروز با حضور در این بخش 
از نزدیک مشکلات بخش دیالیز را دیدم و درک کردم، از اینکه دکتر مرادی نماینده مردم 

هرمزگان در مجلس که درخواست این بازدید را داشتند تشکر می کنم. 
مهدی دوســتی افزود: به تمام پزشکان و پرســتاران و پرسنل مشغول در این بخش 

خداقوت می گویم از زحمات خستگی ناپذیر آنان تقدیر می کنم. 
استاندار هرمزگان گفت: مسائل بخش دیالیز بیمارستان شهید محمدی در سه بخش 
بود، یک بخش مربوط به کمبود فضا بود که باید دانشگاه علوم پزشکی فضا را مشخص 
کند و در بحث ساخت و ساز تمام کار با استانداری خواهد بود و سعی می کنیم با سازه 

سبک و با دوام این امر تسریع شود. 
وی افزود: دیگر مبحث و مشــکلی که در بخش دیالیز شاهد بودیم مربوط به کمبود 
نیروی انسانی از جمله پزشک و پرستار بود و مسئله بعدی نیز مربوط به تغذیه بیماران 
است که این مسائل را باید دانشگاه علوم پزشکی استان به سرعت رفع کند و متولی 

حل این مشکل دانشگاه خواهد بود.
دوســتی گفت: مسئله بعدی تامین تجهیزات و دستگاه های دیالیز بیمارستان شهید 
محمدی است، در این زمینه هم از ظرفیت بنگاه های اقتصادی مستقر در استان استفاده 

می کنیم. 
وی ادامه داد: شــرکت فولاد هرمزگان تامین ۱۰ دستگاه، منطقه ویژه اقتصادی خلیج 
فارس و زیر مجموعه های این منطقه مجموعا ۱۲ دستگاه، شرکت نفت بندرعباس و 
زیر مجموعه های نفتی ۴ دستگاه و شرکت بنا گستر کرانه نیز تامین ۴ دستگاه دیالیز 
اســتاندارد و مورد تایید دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان را تقبل کرده اند که از این 
شــرکت ها در راستای کمک رسانی به مباحث درمانی استان و توجهشان به دغدغه 

مردم قدردانی میکنم. 
اســتاندار هرمزگان بیان کرد: در مجموع تصویب شد بنگاه های اقتصادی استان ۳۰ 
دستگاه دیالیز استاندارد را تامین کنند و در اختیار بخش دیالیز بیمارستان شهید محمدی 

و سایر مناطق استان هرمزگان قرار دهند. 
وی تصریح کرد: قرار است این تجهیزات به سرعت تامین و در اختیار دانشگاه علوم 

پزشکی استان قرار بگیرد تا بخشی از مشکلات بیماران دیالیزی استان کاهش یابد.

استاندار هرمزگان خبرداد:

امسال ۲۴ دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل ونقل عمومی 
شهر بندرعباس اضافه می شود

شهردار بندر عباس:

اقتصــاد کیش- شــهردار بندرعبــاس گفت: در 
ســالجاری تعداد ۲۴ دستگاه اتوبوس با هزینه بیش 
از یکهزار و ۲۰۰ میلیارد ریال به ناوگان حمل و نقل 

عمومی به این شهر اضافه می شود.
مهدی نوبانی افزود: با پیگیری ها و رایزنی های انجام 
شده ۸۰ درصد از مبلغ یادشده از دولت تخفیف گرفته 
ایم و ۲۰ درصد باقی مانده با حدود ۱۱۰ میلیارد ریال 

نیز از محل ارزش افزوده پرداخت شده است.
وی بر ضرورت و اهمیت توجه به مقوله حمل و نقل 
عمومی تاکید کرد و بیان داشت: توسعه شبکه ناوگان 
حمل و نقل عمومی و بهسازی و نوسازی آن همواره 
مورد توجه مدیریت شهری است و ایجاد زیرساخت 
های لازم به این مســاله مهم نقش بسزایی در کاهش 

معضل ها و مشکلات ترافیکی دارد.
شهردار بندرعباس همچنین نوبانی در ادامه به توسعه 
سواحل در شهر بندرعباس اشاره کرد و اظهارداشت: 
به منظور دسترسی آسان شهروندان به سواحل مکران، 
بلوار ســاحلی شرقی در حال احداث است و تامین 
امنیت شرق بندرعباس و توسعه گردشگری بخشی 

از سیاست های اجرای این بلوار می باشد.
نوبانی ادامه داد: بلوار ســاحلی شرقی بندرعباس به 
طول ۲۰ کیلومتر و عرض ۱۱۰ متر شامل لاین های 
کندرو، تندرو، پیاده رو، دوچرخه سواری و همچنین 

فضای سبز و نورپردازی می باشد.
وی با بیان اینکه تامین روشنایی معابر و خیابان های 
سطح شــهر از دیگر اقدام های مجموعه شهرداری 
است، اظهارداشت: روشنایی خیابان نایبند، ورودی 
شرقی، بلوار خلیج فارس و غیره بخشی از اقدام های 
انجام شــده در زمینه روشنایی معابر و خیابان ها می 

باشد.
شهردار بندرعباس گفت: این طرح حدود ۸۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد و در بازدید های به عمل آمده 
تاکنون افزون بر هفت هــزار میلیارد ریال برای این 

طرح هزینه شده است.
نوبانی همچنین به توسعه فضای سبز شهری و تامین 
رفاه شهروندان اشاره و اظهارداشت: تامین روشنایی 
پارک ها، بوســتان ها و فضای سبز شهر بندرعباس 
در راســتای ارتقای ســطح امنیت، آرامش و تامین 
رفاه حال شــهروندان از دغدغه های شهرداری بود 
که روشــنایی در پارک ها و فضای سبز با ایجاد برج 
های نور و نصب چراغ عملیاتی شده و همه بوستان 
های ساحلی، فضای سبز و پارک های سطح شهر از 

روشنایی کاملی برخوردار هستند.
شــهردار بندرعباس همچنین بــه اقدام های ۶ ماهه 
گذشته شهرداری در حوزه عمرانی و زیربنایی شهر 
اشاره کرد و اظهارداشت: در این مدت تکمیل و بهره 
برداری از تقاطع غیرهمسطح قدس، ۲۰ مورد تکمیل، 
مرمت و بازسازی شبکه اصلی آب های سطحی در 
مناطق ۴ گانــه، پیگیری، تعمیر و تکمیل رواق بازار 
قدیم بندرعباس ۳۱ دهنه، نصب پل عابر پیاده روی 
حافظ روبروی اســکله حقانی به طول ۷۲ متر، تولید 
و اجرای بیش از ۶۹۵ تن آســفالت برای نگهداشت 
معابر اصلی و فرعی شــهر، بهسازی و تکمیل طرح 
هایی همچون پارک صــدف، تقاطع های مهرگان، 
پیامبراعظم)ص(، راه آهن، خلیج فارس و زمین های 

ورزشی و فرهنگسراها انجام شده است.
نوبانی در ادامه با بیان اینکه اقدام های فرهنگی نقش 
اساسی و مهمی در توسعه شهری به دنبال دارد، گفت: 

ارتقای فرهنگ شــهروندی، ایجاد شور و نشاط در 
بین مردم، اجرای ســنت های بومی و محلی، توجه 
به مسائل فرهنگی، اجتماعی و ورزشی از مهم ترین 

موضوع های حوزه فرهنگ می باشد.
وی افزود: برگزاری یادواره ۶ شــهید شــهرداری، 
جشــنواره فیلم ۱۰۵ ثانیه ای، تجلیل از بازنشستگان 
شــهرداری، برگزاری نمایشــگاه صنایع دستی در 
راستای حمایت از هنرمندان و تقویت مرکز خلاقیت 
شهرداری، راه اندازی مجدد مدرسه فوتبال، حمایت 
از تیم فوتبال شهرداری به منظور ارتقای سطح نشاط 
عمومی جامعه که تاکنون نتیجه قابل قبولی کســب 
نموده و همچنین کمک به مساجد و مراکز فرهنگی به 
صورت عادلانه بخشی از اقدام های مدیریت شهری 

در حوزه فرهنگ است.
شــهردار بندرعباس گفت: راه اندازی ســامانه ستاد 
جهت شــفافیت در مناقصه و مزایده ها، راه اندازی 
اورژانس خدمات شهری در جهت کاهش زمان رفع 
مشکلات، بازگشایی مجدد باغ پرندگان، نصب المان 
های شــهری جدید، نصب سردیس مشاهیرشهر، 
ساماندهی خودروهای حامل میوه و جانمایی محل 
شــهربازی بزرگ بندرعباس و اقدامات اولیه جهت 
احداث بخشــی از اقدام های انجام شــده در ۶ ماهه 

دوم سال گذشته است.
وی ادامه داد: رســیدن به یک شهر پیشرفته، مستلزم 
داشــتن امکانات و همکاری تمامی شــهروندان و 
مسوولان آن شهر می باشد و شهر بندرعباس باتوجه 
به رشــد جمعیت و افزایش وسعت، نیازمند توسعه 

زیرساخت های شهری است.
نوبانی افزود: از آنجایی که امور جاری و روزمره شهر 
باید در اولویت باشد، نمی توان شهرداری را تنها در 
تعریف پروژه کلان خلاصه کرد، زیرا شهر بندرعباس 
چالشی دایمی در دوره های گذشته داشته است و آن 
انجام کارهای روزمره می باشــد که همواره به حال 
خود رها می شــوند و به خاطر تکرار امورها، جنبه 
های کاری و مسوولیتی آن ها از بین می رود و فقط به 

عنوان رفع تکلیف به آن نگاه می کنند .
این مقام مسوول خاطرنشان کرد: تمام توان و ظرفیت 
خود را در مسیر توسعه و اجرای بهتر و پیشرفت شهر 
به کار می بندیم و جلب رضایت شهروندان مهم ترین 

اولویت است.
شهردار بندرعباس در پایان گفت: امیدواریم بتوانیم 
با همراهی و همکاری همه نهادها و دســتگاه های 
اجرایی شاهد توسعه روزافزون شهر بندرعباس باشیم 

و بهترین خدمات به شهروندان ارائه نماییم.

سرپرست جدید معاونت هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری هرمزگان منصوب شد

اقتصاد کیش-  با حکم مهدی دوستی 
اســتاندار هرمزگان، عادل شهرزاد به 
عنوان سرپرست معاونت هماهنگی 
امور اقتصادی اســتانداری هرمزگان 

منصوب و معرفی شد.
به گــزارش اقتصاد کیــش به  نقل 
از روابــط عمومــی اســتانداری 
هرمزگان،عــادل شــهرزاد پیش از 
این مسوولیت مدیرکل دفتر جذب 
ســرمایه معاونت اقتصادی و توسعه 
منطقه ای استانداری را برعهده داشت 
و از دیگر سوابق مدیریتی و اجرایی او 
می توان به معاون برنامه ریزی و امور 
اقتصادی سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان، مدیر امور برنامه و بودجه سازمان 
جهاد کشاورزی استان، مسئول کارگروه اقتصاد مقاومتی بخش کشاورزی استان اشاره 

کرد.
پیش از این  علی فیروزی معاون امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری هرمزگان 

بود که خردادماه امسال از مسوولیت خود استعفا کرد

با حکم استاندار هرمزگان :


